
Referat fra  
STYREMØTE 6-2017 LØTEN O-LAG 

torsdag 14. desember kl. 18.00 

 hos Lars Skramstad 

Til stede: Emilie Westli Andersen, Tove-Kristin Westli, Steinar Libak, Bjørnar Bjørke Olsen, Stine 

Sønsterud Berg, Kristian Storsveen, og Lars Skramstad 

 

Sak 47/2017 Godkjenning av referat fra styremøtet 16. oktober 2017 

Referat fra forrige møte gjennomgått.  Strømaggregat står i kjeller på skytterhuset.  

Tilføyelse: På pinseløpsårsmøtet møtte Knut Andersen i stedet for Oddveig Anne 

Sagbakken, og Sigurd Dæhli i stedet for Geir Ola Blystad.  

 

Sak 48/2017 Pinseløpsleder til Pinseløpskomiteen 2017-2019, og revisor 2018 og  

  løypeleggere 2019. 

Aktuelle kandidater forespørres.  

Sak 49/2017 Arrangør EM i orientering 2020 

Vi ser det som krevende å arrangere dette og ønsker heller å benytte ressurser på 

rekruttering. M.v 

 

Sak 50/2017 Årsmøte 2017 - forberedelser 

Årsmøte 5 februar, Bjørnar sjekker om kommunestyresalen er ledig. Årsmøtet blir 

06.02.18. Emilie følger opp årsberetninger, sender ut til komiteledere for å få rapport 

fra utvalgene.  Tove-Kristin lager oversikt til valgkomiteen om hvem som er på valg.  

 

Sak 51/2017 Evt 

- Søkt voksenopplæringsmidler i forbindelse med NM, felles for Hamar og Løten.   

- Forslag til avtale om kjøp av kart og tjenester for bedriftsorientering drøftet og vi 

er enige i utkastet. Tove Kristin gir tilbakemelding. 

- O-laget ønsker primært å arrangere o-løp, vi står over Åpen hall dugnad. 

- Steinar sjekker opp gebyr på Vipps 

- Stolpejakten har behov for flere folk, kan vurderes å slå sammen Tur-O komiteen 

og stolpejakt, samt forespørre flere til komiteen. Tove Kristin følger opp. 

- Neste møte 22 januar kl. 18 hos Bjørnar. 

- Bjørnar lager utkast til budsjett kart mulig Mosjømarka nord mest aktuelt.  



Lars Skramstad –referent 

Tilføyelser 13.04.18: 

På årsmøte  


